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0'0. plani.. da 
prepolovi dava
пја nevladinim 
organizacijama 

iako је budZet Opstine za 
sljedeeu godinu znacajno 
veci nego u 2019. Ujedno, 
gradske vlasti planiraju da 
cak БО odsto sredstava koja 
BU nam.ijenjena za cad NVO, 
unaprijed ортешјеlе za tri 
organizacije sa programima 
koji cuvaju tradiciju. 
ТО ЗU, pored ostalog, 

komentari koje је grupa 
nevladinih organizacija 
(Expeditio, Eko centar Del
fin, Anima, Umjetnost fiv
lјепј8 i NaSa akcija) uputila 
па Nacrt odluke о izmjeni 
odluke о visini, kriteri
jumim.a, naCinu i ,POstupku 
raspodjele sredstava NVO 
op/itine Kotor. 
тvrde i da је Nacrt шаdеп 

"ъez ueesea predstavnika ci
vilnog sektora~ i bez пеор
hodnihkonsu1atacija 

"OVај Nacrt је uraden bez 
Ыlо kakvog uce/ica NVO i 
вПuспе javnosti i bez ЬПо 
kakvog objasnjenja zasto 
је urad.en, Ci.me se prekdi
Ја dоsаdа5пја dobra praksa 
saradnje sa NVO u procesu 
dono~nia ovakovaZnih od
luka koje direktno utiёu па 
rad NVO", navodi se, pored 
ostalog, u komentarima. 

-ЈАУМА RASPRAYA· FARSA-

zasjedanju рпје poziva па 
javnu raspravu, te da su 
predstavnici NVO, "bez Ыlo 
kakve infолnaсје ili тate
пјаlа", pozvani па konsu1-
tativni вastanak samo dan 
prije nego је Nacrt od.luke 
stavljen u proces јаvnе ra
sprave. 
А sam Nacrt od.luke је, 

lшkо su kazali "Vijestima", 
ооЬоrniciшa za skupstinsko 
zasjedanje 23.decembra do
stavljen рпје zvaniCnog za
metka javne rasprave. То, 
smatraju u NVO sektoru, 
"takode dokazuje da јеёшу 
proces јаvnе raspravevoden 
зamо Ьо (arза". 

"Na konsultativnom за
stanku NVO nisu dobile 
obrazloZenja za izmjenu Od
luke i ni jedan оо komenta
ra i zakljucaka na sastanku 
niје uvaien, ра se postavlja 
pitanje zasto је sastanak 
odrian i kako је moguce 
da рпје stavljanja Nacrta u 
javnu raspravu nisu izvcle
пе izmjene Nacrta ili barem 
dato obrazlotenje zasto to 
пјје uradeno", navodi se u 
komentarima нуо. 

Nevladine 
organizacije 

iz Kotora 
nezadovoljne 

Nacrtom odluke 
о raspodjeli 
sredstava za 

njihove projekte 

www.vijestl.me О " ~ 
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viSe NVO smatra i da Na
crt nije Ыо па Skupstinskom 

Dodaju i da је budiet Ор
!iti.ne, па Cijem l:elu је blfko 
Aprcovic, ха 2020, а koji је 
nedavno usvojen, znaёајпо 
veCi u odnosu na prethoonu 
godinu, te postavljaju pita
nje щtо se izmjenom Od
luke umanjuje d.io koji se 
odnosi na NVO, "ukoliko је 
јазпо da finansijsko stanje u 
Op!itini пета lo!ie projekci
је" . Као moguCe ројaSпјепје, 
predstavnici Ор§ti.nе зu па 
centralnoj javnoj raspravi Jesu U Кotoru Ыtnl samo tradlconalnl programl? - Ilustradla 

Р 
rзvni faku1tet uni
verziteta сте Gore 
proslavio је juCe 47 
godina postojanja, 

а tim povodom па toj usta
поуј је otvorena sudШса za 
рrзktiCnи nastavu. 

Sudnicu su otvorili pred
sjednik сте Gore мi10 Du
kanOVU: i dekanica Pravnog 
faku!teta Aneta SpaiC. 

"DanaSnjeotvaranjesudni
се izuzetno је zпaеајпо za ш
canје praktiCn.ih znanја.Мi 
se ропosimo slobodarskom 
иашајот, ali пе smijemo 
zaboraviti da nas tako cini 
slobodnim",kazao је Duka
novic. 

anogorski sudovi зu, kako 
је iзtakaо,garanаја adekvat
пе рriшјепе zзkоna. 

"Na vзта koji studirate 
na ovom fa1ru1tetu i drugim 
sliCnim. u стој Gori potiva 
pravni siзtеш n.aSe drtзуе", 
poruCio је DukanоујС. 
оо је rekзо da је crna Gorз 

relativno kasnо dobi1a prvog 
pravnika i Prзvni fa1ru1tet. 

"Prvog pravnika Crna 

Nije ргјјаујо pГihode i akcije 
Дgencija za sprelavanje korupclje utvrdila је daje predsjednik 
Odbora dlrektora 1:e~eznlfke IпfrastгџktuП! Safet Kalaf prek~io 
zakon о spretavanju korupdje. U ocIluci se navodi da оп nije 
prijavlo prihode all пЈ uprav~afka prava u Ski-centru ~ HaJla". 
prlhode оо kapltala od NLВ banke. ali пl svoje ni akclje supruge. 
рс ZakOf1u, Ыо је du!an da u svom imovinskom kartonu dostavi 
tame I potpune JЮdаtkе. Zbog k~nja Zakona. zaprljetena је 
novtana kaznа оо 500 do 2.000 eura. ма. R. 

Pravni fakultet UCG 
proslavio 47. rodendan 

Тјт povodom predsjednik Milo Dukanovic i dekanica 
Aneta Spaic otvorili sudnicu za prakticnu nastavu 

Nagradenl I studentl: sa svelanostl- Foto: SaYO Prelevtt 

CGO donio samo koгist RTCG 
Centar za gractалsko obrazovanJe (С60) pozdravtja odluku 
Vrhovnog suda kojom је potvrdena nezakooftu smjenu Andrl
јапе Kadije sa mjesta generalne dlгеktопсе RТC6, kazao је jufe 
koordlnatorza razvoj Damlr Nlkofevlf. ~OVa odluka Угћоvnог 
suda okonfava niz pravosnafnih presuda za nezakonite srпјenе 
tadaSnjeg rukovodstva protiv kojlh se vосШа рПјауа kampanja, 
а u kojoj је meta Ыо i (60", kazao је оп. Dodао је da se u роје
dlnlm sudsk.im presudama navodl i da је projekat С60-а donio 
ято korist RТCG. 

Gorз dobi1a је sedamdesetih 
godina 19. ујјekз. вez рrзvnо 
шedеniћ drZзvз i vladavine 
рсауа пе шoie ЫО naрсеtkз. 
Dana5пја cma Gora, lider u 
pregovaraCkom procesu, kзо 
cilj im.aosavremenjavanje зi
stema obrazovanja i rзzvој 
nauke",poruCioје on. 

Spaieeva је istakla dasesl.a
vi 47.rodendanhrama prava. 

"Od. sljedeCe godine sud
niea се biti u funkciji prak
tiCne nastavе. Мооеrnizaсјја 
Pravnog fakulteta је iskorak 
u kvalitetu nastave", ka.zala 

972. 
godine osnivafka - matlfna 
komislJa, u sastavu Mllutln 

Mllutlnovlf, Branislav Ivano
vlf. Nikola Stјеpaлovlf, Pavle 
DimitrlJevif, Vojlstav 8aklf. 

MIJat ~ukovlt I Rlsto Vukfevlt. 
osnovalaje Pravni fakultet 

је је Spaieeva. __ progla-

§ena је za najboljegstudenta 
svog faku1tetaza tekueu stu
dijsku godinu 2019/1J:J. 

Predsjednik Advokatske 
komore Zdravko вegoyjc 
u iше tog tijela dodijelio је 
nagradu studentkinji Ani 
воgзvзс. 

Posebne zahvalnice шu
eenе su advokatu Vanji Mu
goii,sudiji u penzijiSreteD.u 
JvanoviCu, Cla.nu ТUZilaCkog 
savjeta Мilanu FiUpoviCu.. 

Zahvalnicu su dоЬШ i 
osnovni sud u Podgorici,sut
kinја Privrednog suda Dijana 
R.aiCkoviC, UNНO, Poreska 
uprava i Uprava carina. 

SVeeanosti su izmedu osta
Iih prisшtvovali роtpreШjоо· 
nik Vlade i ministar pravde 
ZOran Paiin, predsjednica 
vrhovnog suda Vesna Ме
denica, v. d. пћоvnog dгZav
nog tUZiOCa Ivica st:ankoviC, 
glavni specijalni tufilac Мi~ 
livoje Каtniс,ministar pro
svjete Damir в.eboviC. 

8.t. 


